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Toelichting 
Volgens de Commissaris van de Koningin in Drenthe, Jacques Tichelaar, moet de provincie 
openstaan voor de opslag van radioactief afval. Hij zei dat in zijn nieuwjaarstoespraak.  
 
Een merkwaardige uitspraak als je bedenkt dat de regering beslist of en waar in Nederland 
radioactief afval wordt opgeslagen. Deze regeerperiode worden er geen nieuwe 
kerncentrales gebouwd. Dan heb je dus ook geen nieuwe opslagcapaciteit voor radioactief 
afval nodig. Tichelaar zou dat als toenmalig PvdA-fractievoorzitter en onderhandelaar over 
het regeerakkoord moeten weten. Het is vreemd dat de heer Tichelaar nu opeens van 
conservatief liberaal is geworden. ‘Zijn’ regeerakkoord gaat er toch van uit dat Nederland de 
komende kabinetsperiode grote stappen neemt in de transitie naar één van de duurzaamste 
en efficiëntste energievoorzieningen in Europa in 2020? 
 
 
Vragen 
1. Bent u ervan op de hoogte dat Jacques Tichelaar, Commissaris van de Koningin in 

Drenthe, in zijn Nieuwjaarstoespraak heeft gezegd dat Drenthe open moet staan voor de 
opslag van radioactief afval? 

2. Deelt u de mening dat het een verrassende uitspraak is aangezien de 
opslagmogelijkheden bij COVRA  -naar eigen zeggen-  tot in lengte van jaren voldoende 
zijn? 

3. Kunt u –wellicht via de kring commissarissen van de Koningin- bij de heer Tichelaar 
informeren welke effecten hij heeft beoogd te bereiken met zijn uitspraak? 

4. Is er nu reeds sprake van (een poging tot het creëren van) eindberging en welke is dan 
de relatie met de exploitatie van COVRA? 

5. Om er voor te zorgen dat voldoende middelen beschikbaar zijn voor de eindberging van 
LMRA en HRA heeft COVRA een fonds opgericht. Kunt u meedelen hoe het staat met 
de ontwikkeling van het fonds? 

6. Deelt u de mening dat de veiligheid van de opslag van radioactief afval op de lange 
termijn niet volledig gegarandeerd kan worden? 

 


